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Generalforsamling 

 
22. maj 2023 kl. 19.00 

i  

Havnelev Borger- & Kulturhus 

 

 

Dagsorden/protokol 
 

 
1. Valg af dirigent og stemmetællere 

Bestyrelsen foreslår Niels som dirigent som vælges. 

Dirigenten starter med at fastslå mødet at generalforsamling erklæres lovlig. 

 

2. Beretning for året 2022 

v/ formanden 

Beretningen er vedhæftet protokollen. 

Beretningen godkendes på generalforsamlingen. 

 

3. Aflæggelse af revideret regnskab for 2022 

v/ kassereren 

Kassereren gennemgår regnskabet. Fremhævet tal: 

Salg af vand i alt: 222.532 kr. og øvrige indtægter 36.857 kr. 

Produktionsomkostninger i alt: 106.950 kr., amt afskrivninger produktion i alt 181.663 kr. 

Årets resultat lander på 174.261 kr. 

Balancen gennemgås og det konkluderes det stemmer. 

Regnskabet godkendt. 

 

4. Budgetforslag for 2024, herunder forslag til takstblad for 2024 

v/ kassereren 

Kassereren gennemgår budgetforslaget for 2024 og nævner de udgifter der er svære at forud-

sige, men at indtægten på vand vil stige pga. stigende priser i takstbladet. Kassereren slutter af 

med at nævne vi er optimister for næste år. 

Formanden fortsætter med at gennemgå takstblad for 2024 og investeringsplan mod 2032. 

Begge dele godkendes af generalforsamlingen 

 

5. Forslag fra bestyrelsen og fra medlemmer. 

Ingen modtagende forslag 

 

6. Valg til bestyrelse 

På valg er: 

Hans Jørgen Lund Jensen 

Anders Henriksen 

Puk Duerlund Falkenberg 

Alle tre genvælges 

 

7. Valg af suppleanter til bestyrelsen 

På valg er: 

Vidar Bjørnø 

Rasmus Bencard 

Ingen viden om genvalg for de to. 

Ind vælges i stedet: 

Thomas Duerlund Falkenberg 

Jørgen Wittendorff 
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8. Valg af revisorer 

På valg er: 

Yrsa Jacobsen 

Pia Wittendorff 

Begge genvælges 

 

9. Valg af revisorsuppleant 

På valg er: 

Boje H. Rasmussen 

Genvælges 

 

10. Eventuelt 

Der spørges til hvad der kommer efter de elektroniske display, nu målerne er udgået. Det næv-

nes at der findes en app-løsning, som dog kræver fjernaflæsning. Det ville kræve en stor an-

tenne for at kunne nå ud til forbrugerne, og det ser ikke ud til at være muligt. 

Problemet med nuværende system opstår når de elektroniske display går i stykker eller vi får 

flere forbrugere. 
 

 

 

 

 

 

Niels Hove 

dirigent 


